
PROTOKOt Nr XXVII/2016 


Obrad XXVII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 24 paidziernika 2016r 


Sesja odbyla s i~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ly s i~ 0 godz. 1500, a zakorlczyly si~ 0 godz. 152s 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczylo -15 radnych tj. 100% ustawowego sktadu rady /Ii sta obecnosci 
w zatCjczeniu do protokotu/. 

Porzadek obrad: 
1. Otwarcie Obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 
2. Wnioski do porzqdku obrad. 

3. Sprawozdanie Wajta z dzialalnosci mi~dzy sesjami. 
4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok. 

5. Informacja Przewodniczqcego Rady. 
6. Informacja 0 zlozonych oswiadczeniach majqtkowych. 

7. Dyskusja, sprawy rMne. 

8. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 
9. Zamkni~cie Obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak otworzyta obrady XXVII zwyczajnej Sesji Rady 


Gminy Koturl. Stwierdzita quorum. Nast~pnie przywitata obecnych na sesji: radnego 

Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, Wajta Grzegorza Garala, Skarbnika Gminy 


Agnieszk~ ChodowskCj, Sekretarza Gminy Joann~ J~drzejewskCj, Kierownika Zaktadu 

Gospodarki Komunalnej w Kotuniu Bogdana Kucia, radnych, sottysaw oraz inne osoby 


przybyte na dzisiejszCj s esj~. 


Ad pkt. 2 


Wnioskaw nie zgloszono. 


Ad pkt. 3 

Wajt poinformowal, ze w okresie mi~dzy sesjami wyda175 decyzji administracyjnych, 


11 postanowien i 10 zarzCjdzen. 


W zakresie robot inwestycyjnych: 

1. Odebrano wykonanie chodnika w miejscowosci Nowa DCjbrawka oraz na uliCy 

Gorzkowskiego w Kotuniu. 
2. Przy wspatfinansowaniu z Powiatem Siedleckim odebrano drogi w Zeliszewie Duzym 

i lCjczce 0 dtugosci 1. 700 mb przykryte asfaltem. 
3. Podpisano umow~ z wykonawcCj na modernizacj~ drogi w Sionnej oraz uliCy 
Walczewskiego w Kotuniu . Modernizacja b~dzie polegata na potozeniu dywanika 



asfaltowego na tych drogach, Przekazano place budowy Regionalnym Drogom 

Podlaskim, kt6re wygraly przetarg, W tym tygodniu maj'l wejse z robotami, 

4, W dniu 9 paidziernika br. zlozylismy dwa wnioski 0 dofinansowanie inwestYCJi 

ekologicznych - odnawiaine ir6dia energii Przy jednej inwestycji jestesmy 

koordynatorem proJektu, w drugiej partnerem a koordynatorem jest Gmina 

Suchozebry, 

5, 17 paidziernika br, odbyla koejna rozprawa przed s'ldem w Lublinie przeciwko 

wykonawcy kanalizacji sanitarnej, Rozpraw.; odroczono do lutego 2017r, poniewaz nie 

stawil sit; na niij swiadek wykonawcy, 

6, Podpisalismy dokumentacjE; na wykonanie oswietlenia ulicznego na ulicy Armii 

Ludowej i ulicy Sionecznej w Kotuniu, 

7, Zakupilismy system powladamiania zdalnego dla strazak6w ochotnik6w z naszej 

Gminy W chwili obecneJ trwa konfigurowanie go z systemem Centrum Miejskim 

Zarzqdzania Kryzysowego w Siedlcach, P6zniej kaidy strazak b.;dzie uesemesem" 

zawiadamiany 0 koniecznosci wyjazdu do zdarzenia, 

8, Na poczijtku paidziernika grupa radnych i dyrektor jednej ze szk6t gminnych odbyli 

de1egacjE; na UkrainE;, W listopadzie odbE;dzie siE; rewizyta przedstawicieli Ukrainy 

w naszej Gminie, Chcemy razem skladac wnioski pomocowe 0 dofinansowanie naszych 

inwestycji w ramach wymiany transgranicznej, 

9, Dzisiaj przed sesjij odbylo siE; spotkanie z radnymi, soltysami i mieszkancami Gminy 

z wykonawcami programu rewitaliz3cji Gminy, Program ten jest konieczny, aby 

aplikowac wnioski pomocowe w dziedzinie modernizacji dr6g i budowy chodnik6w, 

10, 13 paidziernika w Zespole k6t w BOjmiu odbyt si~ gminny Dzien ldukacji 

Narodowej. 

11. Wykonalismy 6 nowych tablic og!oszeniowych, kt6re zam6wili soltysi dla swoich 

mieJscowosci, gdzie tych tablic nie by to lub Sq juz zniszczone, Jesli zachodzi koniecznosc 

zamowienia wiE;cej tablic, to prosimy °zgfoszenie takiej potrzeby, 

12, lllistopada br. odbEidq siEi gminne obchody Dnia Odzyskania Niepodleglosci. 

Uroczystosci odbE;d<j w Kotuniu. Rozpocznq si~ mszij 0 godz, 11.00, p6iniej b~dzie 

przemarsz pod pomnik przy uicy leckiej i zlozenie wienc6w a nastt;pnie akademia 

w Publicznym Glmnazjum w Kotuniu. 

Uwag ani pytan nie zgloszono, 

Ad pkt. 4 


W6jt Grzegorz G6ral poinformowal, zmiany w budzecie wynikajq glownie ze 


zwi<;kszenia planu dotaCJi celowych takich jak: zWrot cz~sci podatku akcyzowego 


zawartego w cenie oleju nap~dowego wykorzystanego na cele roinicze, na wyp!at~ 


dodatku energetycznego oraz dofinansowanie wyplat zasilk6w stalych Urealniono plan 


wplyw6w z uslug w przedszkolach publicznych, Dokonano takze zwi~kszenia wydatk6w, 


Szczeg6fowy zakres zmian zawiera uzasadnienie do projektu uchwaly, 


Poprosi! 0 pytania, 


Uwag ani pytan nie zgloszono, 



Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie projekt Uchwaly 


Nr XXVII.181.2016 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016r. 

Uchwala zostala podj~ta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Przewodniczqca Rady poprosila Komisj~ Statutowq, aby jeszcze w miesiqcu listopadzie 


spotkala si~ z mecenasem urz~du i omawila projekt statutu. Poinformowala takze, ze 

nast~pna sesja odb~dzie si~ w dniu 21 listopada 2016r. 


Ad pkt. 6 


Protokolujqca Elzbieta Jastrz~bska pOinformowala, ze oswiadczenia majqtkowe zlozyli 

wszyscy radni. Wojewoda Mazowiecki pismem poinformowal, ze Wajt oraz 


Przewodniczqca Rady zlozyli oswiadczenia kompletne . Jesli chodzi 0 radnych, to ich 


oswiadczenia zostaly przekazane Urz~dowi Skarbowemu w Siedlcach i do tej pory nie 

mamy od nich zadnej informacji . Nalezy domniemae, ze wszystko jest w porzqdku i nie 

ma w nich powaznych nieprawidlowosci. 


- Radna Barbara Plichta zauwazyla , ze na BIP-ie Urz~du zamieszczonych jest tylko 

14 oswiadczen majqtkowych radnych. To oznacza, ze albo zapomniano 0 umieszczeniu 


1 oswiadczenia majqtkowego, albo 0 tym, ze jeden radny go nie zlozyl. 

- Elzbieta Jastrz~bska stwierdzila, ze na pewno wszyscy radni zlozyli swoje 


oswiadczenia. Jesli na BIP-ie jest ich 14, to oznacza, ze 1 oswiadczenie nie zostalo na 


nim umieszczone. Po sprawdzeniu tego faktu, blqd zostanie naprawiony jeszcze dzi siaj . 


Ad pkt. 7 


- Soltys wsi Pienki Irena Mielczarek poprosila W6jta, aby zwracil si~ do kola 


low ieckiego, kt6re dziala na terenie grunt6w wsi Sionna 0 zwi~kszenie odstrzalu dzika 

w tej okolicy. Dziki czyniq wielkie szkody na naszym terenie nie tylko w uprawach 

polowych, ale rawniez niszczqc dzialki warzywne. 


- Wajt wyjasnil, ze ilosc dzikaw przeznaczonych do odstrzalu na terenie danego kola 

lowieckiego okreslona jest w planie lowieckim na dany rok kalendarzowy. Oczywiscie 


zwracimy si~ z prosbq do kola 0 zastanowienie si~ nad tym, czy aby nie wnioskowali oni 


do Wojewody 0 zwi~kszenie odstrzalu populacji dzika. 


- Radna Barbara Kwiejda poprosila 0 zmian~ godzin dzialania oswietlenia ulicznego na 

ulicach Polnej i Ogrodowej w Kotuniu. Sugerowane godziny poranne to od 4.00 do 


6.00. 

- Wajt wyjasnil, ie takie zlecenie ju i zostalo przekazane firmie, ktara prowadzi 

konse rwacj~ oswietlenia ulicznego. Przestrajanie zegaraw rozpocznq juz po niedzielnej 


zmianie czasu z letniego na zimowy. 

- Soltys wsi Trzemuszka poprosi! uloienie kostki przy nowo wybudowanym przystanku 

autobusowym w jego miejscowosci oraz 0 ustawienie przy nim kosza na smieci. 


- Soltys wsi Wilczonek Marzena Kowalczyk poprosila 0 napraw~ rynien spustowych na 

swietlicy wiejskiej w Wilczonku. 




- Wojt obiecal, ze wys le tam kogos, aby sprawdzil jaki zakres prac jest do wykonania. 

Wi~cej glosow w dyskusji i w sprawach roznych nie bylo .. 

Ad pkt. 9 


Protokol w poprzedniej sesji zostal przyj~ty wi~kszosciij /za -10, przeciw-O, wstrzymalo 


s i~-5/ w glosowaniu jawnym. Radni wstrzymujijCY s i~ od glosu byli nieobecni na 

poprzedniej sesji. 


Ad pkt. 10 


Wobec wyczerpania porzijdku obrad Przewodniczijca Rady Teresa Brusniak 

podzi~kowala wszystkim za przybycie i udzial w sesj i rady. 

Nast~pnie zamkn~la Obrady XXVII Sesji Rady Gminy Koturi. 


Elibi strz~bska 


